
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 20. december 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 125
Er ministeren bekendt med, at svineindustrien har økonomiske interesser i at
bevare det nuværende avlsmål (LG5) og dermed også i at sikre, at arbejds-
gruppen ikke tog anbefalingen fra Aarhus Universitet med i sin rapport men
derimod konklusionen fra den rapport Videncenter for Svineproduktion -VSP
selv havde købt og betalt, og som havde som kontraktligt formål at gavne
dansk svineproduktion og være egnet til at påvirke beslutningstagere og politi-
kere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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